
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 19. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 768
Af officielle dokumenter på FN’s hjemmeside (https://www.unece.org/filea-
dmin/DAM/env/documents/2011/eb/eb/LoP_final.pdf ) fremgår det, at en re-
præsentant for Det Økologiske Råd var en del af den danske delegation ved
det næstsidste møde i FNs Executive Body for the Convention on Long-range
Transboundary Air Pollution inden færdigforhandlingen af Gøteborgprotokol-
lens revision i april 2012. Vil ministeren forklare, hvorfor en repræsentant for
en NGO var en del af den danske delegation ved dette møde, og om det er
normal procedure at lade repræsentanter for en NGO deltage i internationale
forhandlinger som en del af den danske delegation, side om side med danske
embedsmænd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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